
Referat fra bestyrelsesmødet d. 29/11-2005 
 
Hallo Alle Tak for sidst -  
det afholdte bestyrelsesmøde + "jule-kom-sammen" forløb jo både hyggeligt og konstruktivt med følgende 
info: Deltagere var hhv. Peer + Kjeld + Richardt + vores 1. supleant Mogens larsen.  
Vi tog udgangspunkt i efternævnte referat fra den 27/9-2005 - men der var ikke så forfærdeligt meget nyt så 
vi tager udgangs-  
punkt i det samme på det næste betsyrelsesmøde der afholdes MANDAG den 16. januar 2005 kl. 19.00 hos 
Peer.  
Vi forventer på det næste møde at der kommer mere gang i aktiviteterne med Køge Kommune, samt at den 
kommende generalforsamling kan blive planlagt - herunder bestyrelsens beretning for det forløbne år.  
HUSK: Såfremt man ikke er istand til at møde frem, bedes man venligst advisere formanden!  
NB: Freddy ønkes af alle en god bedring !!  
Med venlig hilsen / Best Regards  

adm. dir. Richardt Seirup 

  


